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Tirsdag  
5. marts 2024 

Kl. 17-20 
 

 

 

 

 

 

 

AFBUD: Elisabeth, Kristian, Jes  

Louise Heinze kom kl. 19.00. Niels Peter gik kl. 19.00 

 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  
 

a)   
b) Stærke og inkluderende børnefællesskaber er udskudt et år. 
Der skal laves en ny implementerings plan, som skal på 
udvalgsmøde i april. 
- Høringsmateriale til ny tildelingsmodel – se punkt 6. 
- 4/4 kl. 16.30-19.00 Thomas Nordahl og Trond fra 
Lillehammer kommer i Farsø hallen om s/tærke inkluderende 
fællesskaber. – tilmelding til Dorthe 
- Vi er nu udmeldt af skole og forældre og spare således 
11.000 kr 
- Vi er i gang med kulturugen – og glæder os til kulturfesten på 
torsdag 
- Fagfordelingen er i den spæde start  
 
c) Mini SFO – 34 elever 
KIDS tilbagemelding. 
d) Vestjysk har sponsoreret aktivitets tasker.  
Laura og Lukas skal til Byrådsmøde den 19/3  
De har været rundt og spørge i klasserne om der var nogle 
ønsker.  
 
e) Der har være på tale at konfirmationsundervisningen 
kommer til at ligge i slutningen af skoledagen fra kommende 
skoleår. Således at det bliver fra 12.30 til 14.00 og busserne 
kører kl. 14.15 
 
Dansk flygtningenhjælp vil stå for en kultur cafe. Det kommer til 
at foregå på skolen. Det er i første omgang kun for børnene – 
på sigt er det muligt at udvide med forældrecafe. Det kan være 
en cafe med lektier, sprog, spil og hygge. En gang om ugen. 
Skolen lægger lokaler til. Bak gerne op om det. 
 
 

2 Skolebestyrelsesvalg – proces mm. 
På valg er Karina. Louise Høgh, 
Karen, Niels Peter. 
 

Valg listerne blev lagt frem den 27/2 2024. De ligger på 
kontoret, med mulighed for at skrive sig på. 

3 Planlægning af informationsmødet 
den 19/3 kl. 17-19 
 

Der blev lavet en folder, som blev sendt ud på Aula 
Der laves løbesedler til på torsdag 
Skolen sørger for indkøb til pølsebod. 
Niels Peter og Co laver oplæg  
Resten der kan, kommer og hjælper med at varme pølser mm. 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
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Invitation til valgmøde sendes til K-klasserne og til Ullits. 
  

4. Skole trafik 
 

Niels Peter gennemgik materialet fra Anne fra Teknik og miljø. 
Droneoptagelser viser, at der er et knudepunkt ved Gråbølle. 
Når vi skal tænke trafik politik, skal vi tænke bilpolitik.  
Der var en konkret proces plan med i materialet.  
Der er både en bestyrelses opgave og en forældreopgave at 
løse udfordringen med sikker skolevej. 
Vi skal have lavet en trafik politik. 
Vi arbejder videre med det. Niels Peter, Sara og Karina laver et 
oplæg til næste bestyrelsesmøde.  

5. Proces for K- klasserne og proces for 
Ullits  
 

Ullits: Vi holder fortsat vores samarbejdes møder med Ullits 
skole.  
K-klasserne – der er givet byggetilladelse til det hele. De er 
gået i gang – ca  14 dage gør tid. Vi er i gang med at bestille 
inventarer til K-klassen.  
Selve flytte planerne er også i gang i detaljer. 
Eleverne kommer snart på besøg. Vi har ledermøde med Inger 
fra Ranum hver tirsdag.  
Der bliver kys og kør foran AKT+, det bliver færdig til 
skolestart. Der skal nyt tag på AKT+ inden den 18/4 24. 
 

6.  Tildelingsmodel 
 

Der er tre forskellige modeller i tildelingsmodellen.  
Ledelsen laver et udkast til høringssvar. 

7. Eventuelt  
 

•  

8. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
 

• Sikker skolevej 

• Valg møde/pølsefest 

• Høringssvar til økonomisk tildelingsmodel. 

•  

9.  Punkter til næste møde  • Skolebestyrelsesvalg 

• Skoleårets planlægning 

• Skoletrafik politik skal der laves. 

• Skolepatruljer – hvem, hvad, hvor? Hvad er vores 
holdning? Skolepatrulje skiltning? 

• Proces Ranum og Ullits.  
 
 
 

10. 

 

Rundvisning i A-klasserne og AKT+  

 

 

 

 

Vi begynder med at spise sammen! 
 

 

 

 

Bilag: Sikker skoletrafik 
 
Hej Lennart, 
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Hermed opsummering fra vores møde: 
 

• Vi undersøger muligheden for skolepatrulje ved Gråbølle 

• Vi undersøger muligheden for skolepatrulje øst for Søparken  

• Vi får udført lysberegning på Skolegade og Stationsvej 
 
Jeg hørte desuden også, at i ønskede en gennemgang af skiltning på Skolegade, da det ikke er helt tydeligt, hvem der 
må hvad og hvad man må.  
I nedenstående fremgår vores resultater af tællinger på Stationsvej og på Skolegade. Det viste er for 
morgenspidstimen. På begge lokaliteter er morgenspidstimen i samme tidsrum – nemlig 06:50 til 07:50.   
På både Stationsvej og Skolegade er den mest belastede periode i morgenspidstimen fra 07:15-07:45. 
 
Oplægget fra vores møde er desuden vedhæftet, hvis i skal bruge nogle af analyserne fra droneoptagelserne.  

 

 

 

 

 

  


